
 

 

 

 

§ 110 Stöd till elever med dyslexi vid Tyresö gymnasium 

  DNr 2013 GAN 0116 

 

 

  Nämndens beslut 

 

- Utredningen om stöd till elever med dyslexi vid Tyresö 

gymnasium godkänns. 

 

Särskilda yttranden 

 

Karin Ljung (s) meddelar att hon inkommer med särskilt yttrande.  

Luis Arias Vera (mp) reserverar sig mot beslutet och inkommer 

med särskilt yttrande. 

 

  Ersättaryttrande 

 

Ulla Hoffmann (v) meddelar att om hon hade haft rösträtt, hade 

hon stött förslaget om återremiss. Ulla Hoffmann (v) inkommer 

med ersättaryttrande. 

_____________________________________________________ 

 

 

  Ärendebeskrivning 

 

Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden gav den 26 september 

2013 förvaltningen i uppdrag att utreda hur elever med dyslexi på 

Tyresö gymnasium får hjälp och stöd att nå målen. 

 

Utredningen ska kartlägga stödet till elever vid Tyresö gymnasium 

som har dyslexi. Lärarnas stöd till eleverna i undervisningen ska 

beskrivas, både för dem med lättare dyslexi och för dem med 

svårare dyslexi. Utredningen ska redovisa skolans åtgärder och 

vilka hänsyn som tas vid betygssättningen samt hur överlämning 

från grundskolan sker. Uppdraget avser de nationella programmen. 

 

Förvaltningen har utrett frågan. Utredningen redovisas i bilaga. 

 

 

Ordförandes förslag 

 

Ordförande föreslår att utredningen ska godkännas. 

 



 

 

Yrkande 

 

Karin Ljung (s) yrkar på att den muntliga informationen från 

förvaltningen ska läggas till i rapporten. 

Luis Arias Vera (mp) yrkar på återremiss för komplettering av 

utredningen. 

 

Beslutsgång 

 

Ordförande ställer proposition på yrkandena respektive 

ordförandes förslag och finner att nämnden beslutat i enlighet med 

ordförandes förslag.  

_____________________________________________________ 

 

 

 



 

 

 

 

§ 111 Gemensam vuxenutbildningsregion 

 DNr 2013 GAN 0082 
 

 

  Nämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

- delta i KSL:s nästa steg för att utveckla gemensam 

vuxenutbildningsregion 

- delta i ny gemensam upphandling med start den 1 juli 2015 

- avvakta KSL:s förslag till gemensam organisationsform 

- ej godta gemensamma riktlinjer om vem som ska få antas till 

vuxenutbildning. 

_____________________________________________________ 

 

 

Ordförandeutlåtande 
 

   

Den 31 maj 2013 skickade Kommunförbundet Stockholms Län 

(KSL) en förfrågan till länets kommuner om att delta i den 

fortsatta utvecklingen av gemensam vuxenutbildningsregion. 

Förfrågan riktas till nämnd med ansvar för vuxenutbildning. 

 

KSL begärde svar på fyra konkreta frågor senast den 15 oktober 

2013. Från Huddinge kom krav på ytterligare betänketid och svar 

från Södertörnskommunerna sköts därför upp till november.  

 

Samråd har därefter ägt rum mellan ordförande i nämnder med 

ansvar för vuxenutbildningen i Haninge, Huddinge, Nynäshamn, 

Södertälje, Salem, Tyresö. I samrådet har förvaltningscheferna 

biträtt med sakkunskap. 

 

Syftet med gemensam vuxenutbildningsregion är att skapa lika 

villkor för egenregi och privata anordnare, stärka kvalitetsarbetet, 

skapa ett brett utbud samt erhålla en kostnadseffektiv 

administration. 

 

1. Den studerandes val av anordnare 

 

Ett syfte med gemensam vuxenutbildningsregion är att öka vuxnas 

valfrihet vad gäller utförare och utbud. Samverkan inom 

vuxenutbildningen bidrar förvisso till ökad valfrihet. Samtidigt 

ökar dock risken för bortfall av kurser på grund av överutbud. KSL 

har tydligt uppmärksammat risken, vilket är positivt. Hur valfrihet 

och utbud ska förhålla sig till varandra är en viktig fråga att lösa. 


